





Who We Are

مننحن

Rose Thermos was established in China in 2012 with a strategic plan to build an international brand based on quality, creativity and excellence, drawing from our 20-years' experience of effort and hard work.

With steady steps we have gained consumers' trust and built successful business partnerships, thereby increasing our sales and achieving a larger market share day after day.

Today, We are proud of our commitment to the highest standards of quality and of our solid relations with successful business partners who are top-ranking traders in several

تم تأسيس مصنع ترامس روز في الصين في عام 2012 بناءاً على رؤية وخطة استراتيجية تهدف إلى بناء علامة تجارية عالمية على أسس من الجودة والإبداع والتميز، مستثمرين خبراتنا السابقة لعشرون عاماً من الجهد والعمل الدؤوب.

وبخطوات ثابتة اكتسبنا ثقة المستهلكين وبنينا شراكات تجارية ناجحة أدت إلى زيادة مبيعاتنا لنستحوذ على حصة سوقية تكبر يوماً بيوم.

وإذ نفخر اليوم بما أنجزناه من نجاح والسيطرة على الحصة السوقية الأكبر في عدد من الدول فإننا نعتز بالتزامنا بأعلى معايير الجودة وبعلاقاتنا القوية مع شركاء النجاح من أفضل التجار في مختلف الدول.





Vision

To remain one of the best thermos

manufacturers in the world and to establish
a foothold in the five continents in a span of
five years.



أن نبقى من أفضل صناع الترامس في العالم وأن ننتشر بخمس قارات في خمس سنوات.

Mission

We offer the world, high-quality thermoses made of healthy and safe materials, exquisite designs with eye-catching colors and various sizes, and we are committed to a real warranty and outstanding service.

الرسالة

نقدم للعالم ترامس ذات جودة عالية بمكونات صحية وآمنة وتصاميم رائعة ألوانها ساحرة وأحجامها متعددة، ونلتزم بضمان حقيقى وخدمة متميزة.

Why Rose Thermos

- Our high-quality products, made of healthy and safe materials, have earned consumers' trust and loyalty.
- Thanks to its distinctive designs, which combine the authenticity of tradition and the convenience of modern practical shapes, Rose thermoses stand out from competing products.
- The wide variety of colors, sizes and designs for both tea and coffee thermoses allows customers to choose from a variety of constantly renewing styles.
- The 3-year warranty service created a trusting relationship between the product and the consumer.
- Special care in marketing the product through various means and promoting it through satellite channels, social media and the Internet.
- On the international level, Rose has a series of agents in various countries and regularly attends the largest exhibitions in the world to strengthen its position in international markets.
- The millions of products we sell every year in different countries have created a large base of loyal consumers.
- The availability of thermos accessories with different designs at the brand's agents fulfills our customers' specific needs.





لماذا ترامس روز

- جودة المنتج العالية وخاماته الصحية والآمنة اكسبتا ثقة جمهور المستهلكين.
- التصميمات المتميزة والتي جمعت بين أصالة التراث والشكل العصري العملي ميزت ترامس روز بشكل كبير عن المنتجات المنافسة.
- التنوع الكبير في الألوان والأحجام والتصاميم لكل من الشاي والقهوة التيح للعميل التسوق من تشكيلة مميزة تتجدد باستمرار.
- خدمة الضمان الحقيقي لمدة 3 سنوات شكلت علاقة ثقة بين المنتج والمستهلك.
 - الاهتمام بالتسويق للمنتج بمختلف الوسائل والترويج من خلال الفضائيات وقنوات التواصل الاجتماعي وفضاء الإنترنت.
- ولياً لدى روز سلسلة من الوكلاء في مختلف الدول وتشارك بانتظام في أكبر المعارض الدولية لتحافظ على مكانتها وتدعم تواجدها في الأسواق العالمية.
 - إن ملايين القطع التي نبيعها كل عام في مختلف الدول ولسنوات عديدة أنشأت قطاعاً من المستهلكين لديهم ولاء للعلامة التجارية.
- توفر إكسسورات الترامس بمختلف التصاميم لدي الوكلاء يلبي احتياج الله العملاء.



Agents

想緩測期	Bin Shihon Co. شركة بن شيهون للأواني المنزلية	Saudi Arabia السعودية	Jeddah جدة	+966 12 6488884
C	Riviera Home Household Appliances ريفيرا هوم لتجارة الأدوات المنزلية	UAE الإمارات	Dubai دبي	+971 564226780
C	Royal House for General Trading شركة رويال هاوس للتجارة العامة	Kuwait الكويت	Kuwait الكويت	+965 60 684250
	Al Makaan General Trading شركة المكان التجارية	Qatar قطر	Doha الدوحة	+974 55 377984
	Kadhem Hussain Bushehri Co. شركة كاظم حسين بوشهري	Bahrain البحرين	Manama المنامة	+973 1 7594818
E	Abou Sarya Commercial Co. شركة أبو سرية التجارية	Palestine فلسطین	Al Khalil الخليل	+970 22 225893
<u> </u>	Elramlawi Household Appliances الرملاوي للأدوات المنزلية	Egypt مصر	Al Mansoura المنصورة	+20 50 2222888





No. 5-6, XinYue Road, Wusha, Daliang, Shunde District, Foshan

Guangdong - China

Mobile: +86 139 0240 5269 Mobile: +86 139 2270 9456

